



Where Passions Connect

LEIDENSCHAFT VERBINDET

EN | Sometimes we need a place to meet other like-minded people. A point of contact. A place we belong and feel at home, as if we're in an extension of our own living room. A place where you just wanted to stop in and grab a quick coffee but ended up staying for hours because there was so much new stuff to talk about. Sometimes we need a place to talk shop, wrench on our bikes, have some fun or philosophise about life. And sometimes it's just about having a laugh with someone.

That's the type of place Christian Grasmann has created in Holzkirchen in Upper Bavaria. The Maloja Pushbikers team manager runs the "Pushbikers Shop", a showroom that is also a store, a café, a workshop and an office for his UCI Continental Team. Or as he calls it: a meeting point for all manner of "bike freaks".

DE | Manchmal braucht man einen Platz, an dem man Gleichgesinnte trifft. Eine Anlaufstelle. Einen Ort der Zugehörigkeit, an dem man sich daheim fühlt wie in (s)einem verlängerten Wohnzimmer. Wo man eigentlich nur auf einen schnellen Kaffee vorbeischaun wollte und dann doch wieder hängenbleibt – weil es viel Neues zu erzählen gibt. Manchmal braucht man einen Ort, an dem man fachsimpeln, schrauben, Spaß haben oder auch über das Leben philosophieren kann. Und manchmal geht's einfach darum, mit jemandem ein Lächeln zu teilen.

Genau so einen Platz hat Christian Grasmann im oberbayerischen Holzkirchen geschaffen: Der Team-Chef der Maloja Pushbikers betreibt mit dem „Pushbikers Shop“ einen Showroom, der zugleich Laden, Café, Werkstatt und Büro seines UCI Continental Teams ist. Oder wie er selbst sagt: einen Treffpunkt für alle „Radnarrischen“.









